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Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Anders Larsson, David Arfvidsson

Ansvarig
§ 114 Öppnande

§ 115 Dagordning

§ 116 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 117 Kansli info Arbetsdagens fördelningav arbetsuppgifter är gjord på hemsidan. 
Utskick gör Thomas.

Inventering av städmaterial mm

Idrottskonferens Nordiska 12/10 8:30-14:00 vi anmäler 2st så 
bestämmer vi på nästa styrelsemöte vilka som går.

TT 

AL

MC

§ 118 Ekonomi Styrelsen gick igenom aktuell status på ekonomin och vi följer 
lagd budget. Styrelsen beslutade att betala av vår sista skuld till 
medlem snarast.

Köpa nya knivar till Ferrari så vi kan byta oftare och lämna in för 
slipning.

Plan för investeringsbehov nästa möte

Kolla över medlemsavgifterna inför höstmötet, besluta om avgifter
på styrelsemötet i oktober.

 
MC

AL

Alla

§ 119 Sponsring Thomas gör nyhet på hemsidan ang ICA Maxi taggar. Maria delar 
ut till gymnastikgrupperna när de hämtar hallnyckel

TT/MC

§ 120 Fotboll
Gemensam cup IKK. Vi håller på att skicka ut till närliggande 
distrikt för anmälningar. Kalla kioskansvariga för arbetsupplägg 
under cupen slutet sept/början oktober.

Dränering fotbollsplaner, på våran sida om landsvägen är diket 
halvmeter högre än på andra sidan landsvägen. Vi behöver hitta 
var vår dränering kommer ut och om det finns ett rör under vägen 
där vårt vatten ska rinna bort. Janne pratar med maskinförare i 
herrlaget.

Diskussion kring om vi ska fälla träden utmed landsvägen då 
rötterna förstör dräneringen. Inget beslut taget. 

MC

JF/Herrlag



Fotbollsavslutning fråga om prisutdelare till v 45 eller v46 MC
§ 121 Innebandy Den 28 sept börjar innebandyn med en bortamatch mot Arvika.

Maria har skickat ut offertförfrågan till bussbolag för de 5 
bortamatcher som ligger längst bort.

Derby mot IBK tisdag 1/10 19:00 
Lotterier, matchens lirare priser båda lagen 

Inför seriestart så behöver vi namn i grupperna:
SPEAKER
LIVERAPPORTERING
KIOSKANSVARIG
SARGVAKTER
FILMA MATCHERNA FÖR LIVESÄNDNING

Kontakta kommunen om att vi behöver plats för kioskvaror inom 
14dagar.

Köpa in mikrofon med lång sladd inför matcherna

MC

MC

§ 122 Gymnastik Nycklar till hallen har Maria hämtat och mailat till ledarna att de 
kan hämta ut via henne MC

§ 123 Boule Inget att rapportera.

§ 124 Bordtennis Laganmälningar är klar 

Golvläggning är under utredning MC/JF

§ 125 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Hur kan vi minska vår energiförbrukning Susanne har frågan och 
undersöker.

Rapport från informationsmötet med kommunen:
Multiarena/Idrottscenter håller på att utredas som bl.a. ska 
innehålla: Ishallar, bandyhall, simhall, flera idrottshallar, 
restauranger, konferenssalar mm då det i befintliga 
idrottsanläggningar finns ett stort renoveringsbehov. 
För RUF känns det inte som att vi kommer att ha så mycket nytta 
av detta och att all kraft/ekonomi i kommunen kommer att läggas 
där. Vi behöver fundera hur detta påverkar oss och hur vi bearbetar
kommunen så våra behov inte prioriteras bort. Vid mötet 
presenterades också förslag om konsortium där föreningar/privata 
företag driver anläggningar i samarbete med kommunen. Detta kan
vara av intresse för RUF.

SL

TT/MC

§ 126 Övriga frågor Samarbete med Hisingens Friskvårdscenter. TC tar det vidare och 
presenterar på kommande möte.

Vi ser över om att ev göra fotografering i samband med 
arbetsdagen på våren istället för hösten 2019.

Anders kollar med Erland om hjälp med traktorns startproblem. 

TC

AL



Årets RUF-are, Thomas gör utskick så medlemmar kan nominera 
kandidater, även styrelsen behöver fundera på kandidater till nästa 
styrelsemöte.

Färdigställa kapprummet i stora lokalen.

TT

TT
§ 127 Planering Huvudstyrelsemöten kl 19:00

Styrelsemöte den 7/10, 4/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 7/12 11:00-15:00
Höstens arbetsdag lördag den 21/9
Höstmöte onsdag 13/11 19:00
Årsfest lördag 16/11 (Notera nytt datum!)
Dunross dagen söndag 17/11

§ 128 Nästa möte Nästa möte Måndag 7/10  klockan 19:00.
För fika ansvarar: David 

§ 129 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Maria Carlsbogård
Ordförande Sekreterare 
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